



## International Competition on Artificial Intelligence in Education 2025

### 人工智能與教育國際比賽 2025

#### Parent/Guardian Consent Form

#### 家長或監護人同意書

#### (1) Competition Information

##### 比賽資料

The Education University of Hong Kong, in partnership with the Artificial Intelligence Research and Education Alliance (“The Organisers”), proudly presents the International Competition on Artificial Intelligence in Education 2025 (“The Competition”) designed to revolutionize the integration of artificial intelligence (AI) in education. The Competition targets a diverse audience including students from all primary schools and secondary schools. This competition serves as a platform for fostering collaboration and cooperation among students, educators, learners, researchers, and industry professionals, contributing significantly to the advancement of AI in education and paving the way for a more inclusive, innovative, and responsible global educational ecosystem.

香港教育大學與人工智能研究與教育聯盟（以下簡稱「主辦方」）合作，推出人工智能與教育國際比賽 2025（以下簡稱「比賽」），旨在促進人工智能（AI）在教育中的應用。比賽對象包括來自小學和中學的學生，涵蓋多樣化的受眾。此比賽將作為促進學生、教育工作者、學習者、研究人員和行業專業人士之間合作與協作的平台，對推進教育中的人工智能發展具有重要意義，致力於共同建立一個更具包容性、創新性和負責任的全球教育生態系統。

#### (2) Consent

##### 同意書

*Please tick the appropriate boxes ✓*

請在適當方格內填上✓。

- I have read and understood the competition guidelines and consent my child to participate in AIREA AI in Education Competition 2025.  
本人同意敝子弟參與上述比賽及已閱讀並理解比賽章程。
- I confirm that my child is a student studying in primary school or secondary school upon the submission deadline.  
本人確認敝子弟在提交截止日期當天為在校小學或中學學生。
- I understand that my child may be photographed, filmed and/or videotaped during the competition as arranged by the Organiser and its appointed party. These materials will be used exclusively for educational purposes or for further publicity of the AIREA and will not be utilized for any commercial purposes.  
本人同意主辦單位及其指定方在比賽期間拍攝敝子弟的相片或錄像。拍攝材料將僅用於教育目的或進一步宣傳人工智能研究與教育聯盟，而不會用於任何商業目的。

**(3) Parent/Guardian Information**

家長或監護人資料

Name of Student: \_\_\_\_\_

參賽者姓名

Name of School: \_\_\_\_\_

學校名稱

Name of Parent/Guardian: \_\_\_\_\_

家長/監護人姓名

Relationship with the student: \_\_\_\_\_

與參賽者之關係

Signature of Parent/Guardian: \_\_\_\_\_

家長/監護人簽署

Date: \_\_\_\_\_

日期